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翻转键/WiFi开关键
指示灯
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录像键
拍照键
开机键/退出键
数据接口

麦克风孔右翻键
左翻键

安装TF卡

使用教程
短按

在录像，拍照，录音模式下短按进入相册。在相册查看视频和录音文件时短按播放视频或录音；长按可直接删除或保护文件。

2. 基本操作说明
APP下载安装
扫描下方二维码来下载安装 “Sports Camera”，或在 Google play、
App Store 搜索 “Sports Camera”下载安装。

热点WiFi

2. WiFi连接
手机或者平板电脑的WiFi设置搜索连接名称为“CS开头的网络例如CS06

每次使用完电池后再充电，大约要充3小时左右充满（充电时间根据适配器而决定），充满后尽可能再充20分钟，保证电池充满使用。

相关参数
相      关      参      数

视频

音频

视频分辨率
视频格式
视频帧率
影像比例

1920*1080P
MOV
25fps
16：9

录音格式 WAV
图片
电池

照片分辨率
照片格式
电池类型
电池容量

工作时间
充电电压
存储支持

4608*3456P
JPG
内置型高容量聚合锂电池
1400mAh

可持续录像290分钟左右
DC-5V
最高可支持256G Micro SD卡

Product diagramProduct diagram
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HD lens
Display screen

Confirm key

Flip key/WiFi on key
Indicator light

Recording key

Fill light key/screen saver key

TF card slot
Video key
Photo button
Start key/Exit key
Data interface

Microphone holeRight scroll key
Left scroll key

Left flip key
 Tap to enlarge in video, photo mode, and tap in settings or album scroll up, and when play back the video, press to fast forward twice.

2. Basic operating instruction

APP download and installation
Scan the QR code below to download and install "Sports Camera",or search "Sports Camera" in Google play or App store todownload and install.

Connect the computer to charge, and use USB to connect to the computer.
Use a computer adapter or a portable power source to charge.
After each use of the battery, it should be charged for about 3 hours(the charging time depends on the adapter). After full, it should be charged for 20 minutes to ensure that the battery is fully used.

Suggestion: Try not to use the function while charging, it may cause 

battery and TF card damage!

Correlation parameter
Correlation parameter

Video

Audio

Video resolution
Video format
Video frame rate
Image ratio

1920*1080P
MOV
25fps
16：9

Recording format WAV
Picture

Battery

Other

Photo resolution
Photo format
Battery type
Battery capacity
Working time
Charging voltage
Storage support
Interface type
Support system
Playback software

4608*3456P
JPG
Built-in high capacitypolymerized  lithiumbattery
1400mAh
Sustainable video about290 minutes

Type-C

DC-5V
Supports up to 256GMicro SD card
Windows;Mac Os;Linux
System or mainstreamaudio and video playersoftware

Note:

Usage
Please strictly abide by the relevant laws of the country where theproduct is used, and do not use this product for any illegal purposesuse or suffer the consequences.
Operating temperature
Please use in natural temperature, do not use in the human bodycan not adapt to the temperature.
Working humidity
Please use the product in the suitable environment  humidity. Donot place the product in the humid working environment.This product does not have waterproof function, avoid drenching orexposure to rain.
Shooting requirements
Use the camera in an environment with sufficient light sources. Donot point the camera directly at strong light sources such as the sun to avoid device damage.
Cleaning requirements
Do not use in an environment with too high dust density to avoidcontamination of lens and other components dust, affect the camera  effect.

41 3 5 6 7 8

41 2 5 6 7 8

建议：尽量不要在充电时使用功能，可能会导致电池以及TF卡损坏！

Charging, this device is equipped with a built-in rechargeablelithium battery. When using this device for the first time, pleasecharge it first. The indicator light remains on during charging, but itturns off when fully charged. You can charge it through thefollowing methods:

 

右翻键 短按 在相册或设置短按往下翻 回放视频快进时，短按可快退倍速。

使用产品前请仔细阅读用户手册，并妥善保管
Please read the user manual carefully before using the product and keep it properly

长按 在录像待机模式长按进入视频参数设置以及功能设置；在拍照模式长按进入拍照参数设置。

Confirm key

Tap to enter the album in Video,Photo, and Recording mode.When viewing video and audiofiles in albums tap to play a videoor recording; Long press to deleteor protect files.

In the album or set short press toscroll down to play video fastforward, short press to rewindthe speed.

Long press in standby mode toenter video parameter setting andfunction setting. Long press in thePhoto mode to enter the photoparameter setting.
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1. 按键功能介绍

            使用说明书INSTRUCTION MANUAL

Right turn key

Shortpress

Shortpress

Shortpress

Longpress
OK

(1)Turn on the machine
Long press the "         " key to power on the device when the device is powered off. The LCD is on and an announcement is heard.
(2)Turn off the machine 

（3）Video recording
Long press the "         " button to turn off the machinein any modeand the display is off.

（5）Take a photo 
In the photo mode, press "         " button to take a photo.

（6）Voice ecording  

（7）Image flip

（8）Screensavers
In any mode when the machine is turned on, short press "         " toturn off the screen,Short press any button and the display lights up.

（10）Phase album 

（11）Setting
In recording mode, press "       " to enter setting. In  the settingmenu, press"             ".Key up or down, press "        " to  modify  theparameters. Tap in photo mode"        " key can enter the picturesettings, for  the photo parameters and exposure settings.

（4）Motion detection
Long press “        ” in the recording mode to enter the motiondetection mode. If motions are detected, the recording will start. Ifno motion is detected, the recording will stop automatically. Press“         ” to exit motion detection recording.(Video recording for 1 minute 
once object movement is detected, and continuous object movement video
recording for 3 minutes is saved in segments.)

In recording mode, press "         " to start recording. In recordingmode, press"         "stop recording.

The default orientation of the image is back clip. If you need to rotate the lens for shooting, press "         " to adjust the image.180°

Tap "       " to enter the album. In the album, tap "             " to browseup and down the pictures and videos And recording file, tap "      " to play the video and recording.Press and hold the "      " key in thealbum to delete (delete the current or all) or  protect the file.
OK

OK

OK

OK

OK
Hot spot WiFi
1.  WiFi switch
In the startup state, long press the "         " button to turn on WiFi,and long press the "         "button  again to turn off WiFi.
2. WiFi connection
Search for the connection name "network beginning with CS, suchas CS06_CE88" in WiFi settings of mobile phone or tablet computer. After the connection is successful, open the Sports Camera App to enter the main interface and click "          " to enter the real-timepreview interface. Select video/photo in the preview interface. If you encounter other problems during operation, please click help on the main screen.

Start: click the start button to enter the live preview
Help: open the instructions
Settings: set the functions on the device

Connect to a computer
In any mode, can be directly connected to the computer, connected to the computer can be used as a U disk, you can freelycopy, cut and paste files, delete, format.
Charging instructions
For battery indicator, please refer to the following figure:
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如图方式插入TF卡
请使用正版TF卡
支持 4－256G， C10高速卡

电源键

拍照键
录像键

移动侦测

补光键

录音键

翻转键

WiFi开关键

长按

短按
短按

短按

短按

短按

长按

长按
180°

长按开机，再次长按关机。

短按进入拍照模式，拍照模式短按一次拍照一张。
短按进入录像模式，录像模式短按开始录像；录像状态下短按停止录像。
在录像模式长按开启移动侦测。
在开机任何模式下短按息屏。

短按进入录音模式，录音模式短按开始录音，录音状态下短按停止录音。

短按开启图像翻转180°，开启状态下短按关闭图像翻转180°。
长按开启热点WiFi，WiFi开启状态下长按关闭热点WiFi。

左翻键

确认键 OK

短按 在相册或设置短按往上翻 回放视频时，短按可快进倍速。

 (1) 开机 
在关机状态下长按“               ”键开机，显示屏亮并听见提示音。
(2) 关机
在开机任何模式下长按“          ”键关机，显示屏熄灭。
(3) 录像

(5)拍照
在拍照模式短按“           ”键拍照一张。
(6)录音
在录音模式短按“                    ”键开始录音，录音状态下短按“                  ”键停止录音。
(7)图像翻转
图像默认背夹方向，需要旋转镜头拍摄请短按“         ”键调整图像。
(8)屏保模式

(10)相册

(11)设置(4)移动侦测
在录像模式长按“        ”键进入移动侦测模式，有侦测到物体移动开始
录像，无物体移动会自动停止录像，按“        ”键退出移动侦测录像。
(侦测到物体移动一次录像1分钟，有连续物体移动录像3分钟一段分段保存)
         

180°

OK

OK

OK

连接电脑
在任何模式下，均可直接连接电脑，连接电脑后可以作为U盘使用，可以自由进行文件的复制，剪贴，删除，格式化。
充电说明
电池电量指示，请参考下图指示：

连接电脑充电，使用USB与电脑连接。
使用电脑适配器或移动电源充电

       充电，本机内置可充电锂电池，初次使用本机时，请先进行充电，充电时指       示灯常亮，充满熄灭，可以通过以下方式充电：

在录像模式短按“        ”键开始录像，录像状态下短按“        ”键停止录像。

开机任何模式下，短按“         ”关闭屏幕，短按任何按键显示屏亮起。

短按“         ”进入相册，在相册短按“                  ”键上下浏览图片以及视频 和录音文件，短按“         ”播放视频以及录音 ,  在相册长按“         ”键进入删除（删 
除当前或全部删除）或保护文件。

在录像待机模式短按“            ”键进入设置，在设置菜单可通过短按“                     ”
键上下选择，短按“            ”可进行各项参数设置修改。在拍照模式短按

In recording mode, press"         " to start recording. In recordingmode, press"         " to stop recording.

180°

短按 在拍照，录音短按返回录像模式，在设置，相册短按返回上一步或退出。

长按 长按开启LED灯，LED灯开启状态下长按关闭开启LED灯。
OK

OK

“            ”键可进入图片设置，针对照片参数及曝光等设置。OK

(12)时间设置
在录像待机模式长按“           ”键进入设置，在设置菜单里面选择一项

《日期/时间》进入后进行时间设置。 _CE88）”，连接成功后打开Sports Camera App进入主界面点“             ”进入
实时预览界面，在预览界面选择录像/拍照。操作时如有遇到其他问题，请
点击主界面帮助查看。

图标介绍
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视频模式
已开启录像

7
8

10
11

日期/时间
视频分辨率

电池电量指示

照片预存数量
照片分辨率视频预存时间

已开启补光灯

使用方式
本产品镜头可旋转180°，使用过程可根据需求调整角度如图：

180°60°

OK
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Video mode Recording started

Loop video segmentation time
7 8
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Date/Time
Video Resolution

Battery level indication Photo Mode
Number of photos prestored Photo resolution

Video prestorage timeThe fill light is on

 Operation method
Lens of this product can be rotated for 180° and the angle can beadjusted according to requirements during use, which is shown inthe picture:

180°60°

Installing a TF card
Insert TF card as shown in figure
Please use the original TF card
Support 4-256G, C10 high-speed card

Use tutorial
1. Key function introduction

Power key

Photo button

Video key

   Motiondetection

Fill light     key

Recording       key

Flip key
WiFi onand offLongpress

Shortpress

Shortpress

Shortpress

Shortpress
Shortpress

Longpress

Longpress
180°

Long press to turn on, and longpress again to turn off.

Tap to enter photo mode. Tapphoto mode one photo at a time.

Press to enter the recordingmode, and press to startrecording. Short press to stoprecording in recording mode. 
Press and hold in video mode toenable motion detection.
Short press the breath screenin any mode of power on.

Tap to enter recording mode.Tap to start recording inrecording mode. Tap to stoprecording in recording mode.
Short press to turn the imageover 180°, and short press toturn the image over 180° when on.
Hold down to enable hot WiFi,and hold down to disable hotWiFi when WiFi is enabled.

Shortpress
In Photo, Record tap to return to Video mode, in Settings, Album tapto return to previous step or exit.

Longpress
Long press it to turn on the LEDlight. When the LED light is on,long press it to turn on and off the LED light. （12）Time setting 

In the mode of video standby, long press “        ” to enter time
setting. In the setting menu, select “date/time” to set the time. 

OK

180°

180°

3

5 循环录像分段时间 9
拍照模式

12
已开启移动侦测
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Motion detection is enabled
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复位孔

开始:点击开始按钮可入实时预览
帮助:打开操作说明
设置:对设备上的功能进行设定

1. WiFi开关
开机状态下，长按“             ”键开启WiFi，再次长按“              ”键WiFi关闭。180° 180°

(13)复位
机器出现死机，按键无效，无法正常使用，长按开机键10秒或用尖状物
对“ RST ”复位孔插入点按使机器进行复位，复位后可以正常使用。

（13）Reset hole
The machine crashes and the buttons are invalid, making it unableto use properly. Press and hold the power button for 10 seconds oruse a pointed object to insert the “ RST ”reset hole to reset themachine. After resetting, it can be used normally.

(9)补光开关
开机任何模式下，长按“         ”键开启LED灯，再次长按“          ”键关闭
LED灯。

注意事项

使用场合
工作温度
工作湿度

拍摄要求
保洁要求

请严格遵守使用所在国家相关法律，不得将此产品用于任何非法用途，否则后果自负。

请在自然温度下使用，请勿在人体不能适应的温度下使用。

请在人类适宜环境湿度下使用，勿将产品置于潮湿的工作环境，本产品不具备防水功能，
避免淋水或暴露在雨中。

请在充足光源的环境下使用，勿将摄像头直接对准太阳等强光光源，以免器件受损。

请勿在粉尘密度过大的环境下使用，以免镜头以及其他部件沾染粉尘，影响摄像效果。

V4.4

（9） Fill-in light
 In any mode when the machine is turned on, Long press "         " to turn on LED, and long press"         "  again to turn off LED. 

接口类型
支持系统

Type-C
Windows;Mac Os;Linux

播放软件 系统自带或主流影音播放软件

其他

FCC WARNING

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to thefollowing two conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference. 
(2) this device must accept any interference received, including interferencethat may cause undesired operation.
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible
for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits
for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits
are designed to provide reasonable protection against harmful interference in
a residential installation. This equip generates, uses and can radiate radio
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the
instructions, may cause harmful interference to radio comm. However, there is
no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this
equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following
measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to
    which the receiver is connected.-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
To maintain compliance with FCC’s RF Exposure guidelines, This equipment
should be installed and operated with minimum 20cm distance between the
radiator and your body: Use only the supplied antenna.
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https://manuals.plus/m/4a928a3d4bfdf81fc0ceed8a90ea5e1c46abc6a692a501558a41b80ffa2eb714

